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Protokół nr 6/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania  

w dniu 08 październik 2024 r.  

 

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: Pan Tomasz Łubiński, Wicestarosta Poznański, Pan Przemysłąw 

Jankiewicz- Dyrektor ZS nr 1 w Swarzędzu, Pani Monika Lis- Nożyńska, Dyrektor Wydziału Edukacji 

oraz członkowie Komisji (lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Wychowania wzięła udział w uroczystości wręczenia nagród Starosty 

Poznańskiego za wyróżniającą się pracę dyrektorom i nauczycielom szkół i placówek prowadzonych 

przez Powiat Poznański w szkolnym 2023/2024. 

 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

 

 

Pan Zbigniew Jankowski, Przewodniczący Komisji Oświaty i Wychowania otworzył i poprowadził 

posiedzenie Komisji.   

 

Porządek posiedzenia:  

1. Wręczenie nagród Starosty Poznańskiego za wyróżniającą się pracę dyrektorom i nauczycielom 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Poznański w szkolnym 2023/2024. 

2. Otwarcie posiedzenia. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.   

5. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół na temat: bazy, kadry, osiągnięć szkoły, zajęć pozalekcyjnych, 

organizacji i stowarzyszeń szkolnych, realizacji zajęć wychowania fizycznego, współpracy 

zagranicznej. 

6. Sprawy bieżące.  

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  
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3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji 

 

Komisja Oświaty i Wychowania przyjęła protokół z dnia 30 września 2024r. jednogłośnie pozytywnie.    

 

4. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół na temat: bazy, kadry, osiągnięć szkoły, zajęć 

pozalekcyjnych, organizacji i stowarzyszeń szkolnych, realizacji zajęć wychowania 

fizycznego, współpracy zagranicznej. 

 

 

Pan Przemysław Jankiewicz powiedział „szkoła przez wiele lat, do roku 1989 była to tylko zasadnicza 

szkoła zawodowa. Po roku 1989 funkcjonowała jako zespół szkół zawodowych. Centrum Kształcenia 

Praktycznego zostało oddane w 2018 roku. Szkoła ma bardzo wiele atutów. Każdy kto przyjeżdża, 

łącznie z delegacjami niemieckimi, jest pod wrażeniem sal i ich wyposażenia. Szkoła liczy1431 

uczniów z czego 38 oddziałów jest w technikum- 838 uczniów, w szkole branżowej I stopnia 427 

uczniów i 18 oddziałów i w LO dla dorosłych 147 uczniów i 6 oddziałów. Średnia oddziałów to około 

24 osoby na oddział. Ponad połowa to technikum. W tej chwili szkoła pracuje na dwie zmiany. Za 

zgodą Rady Powiatu w Poznaniu mogliśmy zatrudnić specjalistów, dzięki czemu zgromadziliśmy 

bardzo dobrą kadrę, która szkoli na wysokim poziomie jeśli chodzi o szkolnictwo zawodowe.  

 

Pan Jacek Sommerfeld zapytał w jakich zawodach szkolą.  

 

Pan Przemysław Jankiewicz odpowiedział „jeśli chodzi o wysokie technologie, to jest to informatyk, 

robotyk, automatyk, mechatronik, mechanik. Jeśli chodzi o dział ekonomiczno- logistyczny, to jest to 

logistyk, ekonomista, rachunkowość. Jeszcze jest oze. W tym roku nie otworzył się nowy oddział oze. 

W tym roku zdawalność matur była na poziomie 100%. Moi uczniowie, jeśli chodzi o matury, zdają je 

na dobrym poziomie, dużo uczniów zdaje rozszerzenia, wielu z nich idzie na politechnikę. Np. język 

polski zdawany był na poziomie 6 staniny- 68%, stanina środkowa jest 5, czyli ponadprzeciętnie. 

Musicie Państwo pamiętać, że mówię o technikum, gdzie jest połowę mniej dydaktyki i przedmiotów 

ogólnokształcących niż w liceum. Matematyka też jest na poziomie 6 staniny, natomiast matematyka 

rozszerzona na poziomie 5 staniny, język angielski na poziomie 5 staniny jeśli chodzi o poziom 

podstawowym i rozszerzonym. Skala staninowa stosowana w pomiarze dydaktycznym odpowiada 

nam na pytanie jaką pozycję zajmuje wynik osiągnięty przez ucznia/absolwenta na tle wyników 

osiągniętych przez całą badaną populację. W pierwszej staninie jest 4% najlepszych, w drugiej- 7%, w 

trzeciej jest 12%, w czwartej 17%, w piątej 20%, itd. Jeden z naszych uczniów, Kacper Przystanowicz 
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był jednym z 230 najlepszych polskich maturzystów, spośród 245 966 zdających egzamin. (…) Nasza 

Szkoła jest ośrodkiem egzaminacyjnym nie tylko polskim, ale również niemieckim w ramach Polsko- 

Niemieckiej Izby Przemysłowo- Handlowej. Uczniowie zdają egzaminy polskie i niemieckie. Sam 

egzamin trwa 8 godzin. Uczeń przez pół roku wykonuje model linii produkcyjnej z automatycznym 

sterowaniem, a następnie na egzaminie musi np. zmienić działanie linii produkcyjnej, dorobić pewne 

elementy mechanicznie, gdzie musi zaplanować pracę, co jest oceniane również. Dotyczy to firmy 

volkswagen. (…) Jeśli chodzi o zdawalność egzaminów zawodowych, jest ona na poziomie 95-100%.” 

 

5. Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy szkoła jest dalej zainteresowana konkursem o Powstaniu 

Wielkopolskim. Pojawiła się sugestia z Komisji Promocji, aby zorganizować konkurs na zakończenie 

Powstania.  

 

Pan Przemysław Jankiewicz odparł, że jest to sensowna propozycja.  

 

 

6. Wolne głosy i wnioski.  

 

Pan Jacek Sommerfeld powiedział, że chciałby nadmienić o stanowisku, związanym z poparciem 

inicjatywy Parku Dzieje, które w 2024 roku zostało nagrodzone przez Starostwo jako produkt 

turystyczny powiatu. Obecne Ministerstwo Kultury chce wycofać dotację na Park Dzieje. Są to setki 

tysięcy widzów z całej Polski i ponad 300 wolontariuszy z powiatu poznańskiego.  

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Prowadzący obrady stwierdzili, że porządek obrad został wyczerpany i zamknęli posiedzenie Komisji.  

                 
Protokół sporządziła: Patrycja Papina 

             Przewodniczący Komisji                             
  
               Oświaty i Wychowania                               
           
 
                    Zbigniew Jankowski  
                    


